
l' , ,'.łrD IVI]ASTA GeAJEwCI
u| i:łłŹaeka 6A, 19-2CICI Grajewo

Si i'i!zia! Gospodarki Komunalnej s,l?, zŻLu
Grajewo, dnia 05.12.2024 r

GK.7225.116.2024 Bi
ul.
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Radna Miasta Grajewo

W odpowie dzi naPani zapytanie z dnia 25 listopada 2024 t. dotyczące wyniesionego

przejściadla pieszych w ciągu ul. Strazackiej w obrębie skrzyżowania z ul. 1 1 _ go Listopada

informuję, Że w 2024 roku nie powstały rczerwy finansowe, które pozwoliłyby na wykonanie

przedmiotowego przejścia dla pieszych.

Z uu,agi na koniecznośó zwiększenia bezpieczenstwa pieszych użlkowników ruchu

drogowego,realizacjapowfiszego zadania.przy udziale Państwa Radnych, będzie rozważana

w 2025 roku.
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Grajewo, dn. 25.I1.2024r

Monika Stefańska

Radna Miasta Grajewo
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Zapytanie q
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w sprawie wykonania wyniesionego przejścia dla pieszych w ciągu ul. Strażackiej

w obrębie sl<rzyżowaniazul.11-go Listopada w Grajewie.

anJ2o4oulr4 {unie srJv'"l'o\rpt{ Działającnapodstawie $25 ust.I Załącznikanr 4 do Statutu
*<)
Miasta Grajewo stanowiące go załącznik do UchwaĘ Nr vll39l03 Rady Miasta Grajewo z dnia

3l marca 2OO3 r. składam zapytanie doĘczące realizacji zadaniapolegającego na wykonaniu

wyniesionego przejścia dla pieszych w ciągu ul. Strażackiej w obrębie skrzyżowania

zul.Il-go Listopada w Grajewie.

W odpowiedzi, kłórą otrzymaŁam w dniu 03.04.2024 r., na moją interpelację z dnia

I 3 .03 .202 4 r ., W y dział Go spo darki Komunalnej p o inform ow ał, Że :

l) Komenda Powiatowa Policji w Grajewie po dokonaniu lustracji skrzyżowania

ul. Strażackiej z ul. 1 1-go Listopada pod kątem istniejącej oryanizacji ruchu drogowego

nie widzi przeciwskazan do wykonania wyniesionego przejścia dla pieszych,

2) w budżecie Miasta na rok 2024 nię były zaplanowane środki finansowe na realizację

tego zadartia, jednakżę w ptrypadku powstaniarczerw finansowych, zadanie to może

zostai przedstawione do analizy Radzie Miasta Grajewo.

Mając na uwadze povłyŻsze, zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, czy

w związku z końcem roku budzetowego 2024, w trakcie realizacji innych inwestycji pojawiĘ

się rezenvy finansowe, które mogĘby zostać przeznaczone na wykonanie wyniesionego

przejścia dla pieszych.
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